



## Verslag Voorzittersoverleg Nederlandse Beugel Bond 13 mei 2024, Stramproy

### Aanwezige verenigingen (14):

De Waterberg (Arnhem)	HBC (Helden)	Beugelclub Meijel (Meijel)
De Flatsers (Baarlo)	D'n Heuvel (Hoogeloon)	't Kloeëster (Ospel)
DOS (Baexem)	Opheyshof (Leveroy)	Beugelclub Stramproy (Stramproy)
St. Agatha (Grathem)	De Klöskes (Liempde)	De Kuiters (Tegelen)
De Oude Glorie (Heeze)	D'n Beugel (Loosbroek)	

### Afgemelde verenigingen (8):

Ons Genoegen (Ell)	Ons Plezier (Hegelsom)	De Knippers (Melderslo)
OVU (Kessel)	De Treffers (Maasbree)	Onder Ons (Neer)
Bügelclub Dorenborg (Grefrath)	Ons Genoegen (Ell)	

### Niet aanwezige verenigingen (8):

Breese Beugelclub (Bree (B))	ODL (Kronenberg)	Bergerbaan (Sevenum)
't Palet (Etten-Leur)	De Lustige Spelers (Olland)	BBC (Willich)
OES (Heythuysen)	De Weidonk (Schijndel)	

### Aanwezige bestuursleden van de NBB:

Theo Geenen (bestuurslid), Marc van de Korput (penningmeester) en Reinier Hoftijzer (bestuurslid/notulist).

Eric Kleynen (voorzitter) is verhinderd.

## 1. Opening

Marc van de Korput opent om 20.00 uur de bijeenkomst en heet iedereen van harte welkom bij dit voorzittersoverleg in Stramproy. Hij licht toe dat Eric Kleynen jammer genoeg niet aanwezig kan zijn en dat hij als plaatsvervangend voorzitter van dit overleg optreedt. Hij bedankt ook Beugelclub Stramproy voor het beschikbaar stellen van de vergaderruimte.

Vanuit het NBB-bestuur zijn er enkele mededelingen en bespreekpunten en daarna is er ruimte voor vragen, opmerkingen e.d. vanuit de verenigingen.



## 2. Mededelingen

- Update Regelingenboek
  - Dit is nu in de fase waarin het Programma van Eisen wordt opgesteld. Op de komende ALV komen er meer details. Nogmaals de oproep aan enkele verenigingen (bij voorkeur penningmeesters) om mee te denken in dit proces.
  - Door H. van Bilsen (Baaxem) werd gevraagd hoe het staat met de bijdrage (€ 200,-) voor de notariskosten van de statutenwijziging. Marc antwoordt dat is de bedoeling dit af te werken als het geheel klaar is.
  - L. Huijers (Stramproy) wijst op het subsidiebeleid van de gemeente Weert. Dat is er ook in andere gemeenten en hij geeft de suggestie mee aan de NBB om daarop te attenderen. Het bestuur geeft aan dat de NBB op dit moment die informatie niet ontvangt van de gemeenten, maar geeft wel aan hiernaar te willen gaan kijken.
- Aanvangstijden competitie

Waarom op zaterdag bij een wedstrijd alleen 18:00, 20:00 of 20:30 en niet 19:00 uur? Deze vraag is ook bij de Teamleideravonden aan de orde geweest en wordt kort beantwoord: in de reglementen is dit afgesproken, daar wordt alleen bij zwaarwegende redenen van afgeweken. Bij vraag om dispensatie wordt gekeken naar proportionaliteit en subsidiariteit, als hieraan niet wordt voldaan, wordt het verzoek afgewezen.
- Januari beugelmaand
  - Er is een vereniging die aangeeft dat de januari beugelmaand geen maand meer is. Die beugelmaand valt inderdaad niet meer volledig in januari, maar ook een deel in december.
  - We hebben te maken met meer belangen om de seizoen kalender rond te krijgen. Een vereniging geeft aan graag de hele maand te willen gebruiken en dus het seizoen later willen laten eindigen, terwijl veel verenigingen aangeven dat ze begin mei al vrij laat vinden. De Commissie Wedstrijden is daarom van mening dat de huidige kalender een gebalanceerde afweging is van de belangen van alle verenigingen. De conceptkalender voor het komende seizoen is voorgelegd aan de teamleiders, hier is met brede instemming op gereageerd.
- Verzoek voor extra degradatie van een team
  - Er is een verzoek binnengekomen bij de NBB om een team volgend jaar een klasse lager te zetten. Op dit moment wordt het verzoek besproken en wordt er ook gekeken naar de praktische consequenties. Volgende week dinsdag neemt het bestuur hier na advies van de Commissie Wedstrijden een besluit over. De nieuwe klasse-indeling wordt gepubliceerd kort na 1 juli, als de teamopgaves van alle verenigingen binnen zijn. Enkele aanvullende vragen vanuit de zaal worden beantwoord.



- Code Goed Sportbestuur (CGS)
  - In de afgelopen weken en maanden is de NBB bezig geweest om de richtlijnen uit de zogeheten 'Code Goed Sportbestuur' vorm te geven. Niet alleen omdat we dat zelf belangrijk vinden en ook een voorbeeldrol willen spelen, maar ook omdat dit een belangrijke voorwaarde is voor de jaarlijkse subsidie van NOC\*NSF.
  - CGS is een kompas voor integer en maatschappelijk verantwoord bestuur, opgesteld door NOC\*NSF in samenwerking en overleg met de sportsector. Het doel is een veilige, eerlijk en levendige sportomgeving voor iedereen. Het is gebaseerd op vier principes: verantwoordelijkheid, democratie, maatschappij en transparantie, met het idee dat alle lagen van de sport die principes vertalen naar hun eigen situaties.

Dat betekent niet dat alle verenigingen dit ook meteen morgen van a tot z moeten gaan bestuderen en invoeren. Advies is dan ook: lees de hoofdpunten eens door, heb er een of twee keer per jaar over aan de bestuurstafel. Kijk eens welke kleine stapjes misschien gezet kunnen worden in de juiste richting, het hoeft niet allemaal meteen en niet morgen. Link naar de Code: <https://nocnsf.nl/wat-doet-nocnsf/sport-in-nederland/code-goed-sportbestuur>
- WBTR, er was een vraag vanuit een vereniging welke steun de NBB hierin kan geven
  - WBTR wordt aangeraden te regelen via het IVBB (zie [www.WBTR.nl](http://www.WBTR.nl)). Hier is door de NBB ook al eerder over gemaaild. Gebruik de kortingscode SPORTWBTR.
  - De NBB is bezig met de regeling voor de notariskosten (zie het punt Regelingenboek hierboven).
  - De bond is in overleg met de zogeheten Vereniging Sport en Recht, die ervaring en expertise hebben op dit gebied. De inzet is dat we in de loop van juli of augustus meer duidelijkheid hebben over wat zij voor ons kunnen betekenen.
- Viering 90 jaar beugelen
  - Reinier geeft aan dat we zitten op tegen de 200 deelnemers. Verder is er prominent gevonden, Jeroen Lenaers, om bij de viering aanwezig te zijn.
  - Verder geeft hij een korte samenvatting van het dagprogramma en een terugblik op wat er voor werk er verzet is, waarbij het lastig bleek om vrijwilligers/medewerking te vinden, ook van buiten de beugelsport.
- Up to date houden Ledenadministratie
  - Door het bestuur is een brief naar alle leden gestuurd voor de oproep voor het vinden van een secretaris, daar is helaas geen enkele reactie opgekomen. Maar we hebben wel reacties van beugelaars en verenigingen gekregen dat adressen niet (meer) kloppen of dat er brieven zijn gegaan naar mensen die al zijn overleden. Daarom het dringende verzoek om veranderingen in de ledenadministratie direct door te geven aan de bond. Dat mag direct naar de ledenadministratie, maar het mag ook naar het secretariaat. Vanuit de kant van de NBB komt er nog een kort stappenplan zodat we met z'n allen de klokken gelijkzetten over wat we van elkaar verwachten.



- Uitvraag e-mailadressen leden
  - De bond vindt het belangrijk om contact te houden met alle beugelaars. Tot nu toe loopt dat via de verenigingen. Enkele weken geleden hebben we dat met een brief gedaan, maar we willen daar eigenlijk meer mee gaan doen. Daarom is aan de aanwezigen gevraagd hoe zij er tegenaan kijken om mailadressen van hun leden te delen. Over het algemeen wordt er terughoudend gereageerd en T. Klerken (De Kuiters) geeft aan dat je wel moet uitkijken met de eisen van de AVG. Er valt te denken over een koppeling met een Nieuwsbrief waar de beugelaars dan toestemming voor moeten geven. Het bestuur waardeert de input van de aanwezigen en gaat dit meenemen.
- Locaties bijeenkomsten, meer verenigingen zijn welkom!
  - Het bestuur doet voorafgaand aan bijeenkomsten, bijvoorbeeld dit Voorzittersoverleg of de ALV een oproep aan verenigingen om gastheer te zijn. We zien dat het vaak dezelfde verenigingen zijn en we willen ook de andere verenigingen oproepen om als zij dit willen een keer gastheer te zijn.

### 3. Update: externe ondersteuning

Zoals vorig jaar aangegeven zit de NBB met een serieus capaciteitstekort, met name op de meer administratieve taken van de bondsorganisatie, waaronder het secretariaat. In de ALV van afgelopen november is in de Begroting 2024 goedkeuring gegeven aan een bedrag van 6.000 euro voor eventuele externe ondersteuning. N.a.v. van dit groene licht is er begin dit jaar een traject gestart om die ondersteuning te realiseren.

Enkele weken geleden heeft het bestuur een brief gestuurd naar alle leden t.a.v. het aanzoeken van een secretaris, omdat we niet 'meteen' wilden overstappen naar een extern iemand. Maar daar is helaas geen respons op gekomen en daarom is het traject voor de externe persoon doorgezet.

We zijn gestart om met de zogeheten 'Service-Organisatie NederlandSport'<sup>1</sup> een samenwerking te beginnen. Dat is een bureau dat meerdere kleine(re) bonden ondersteunt bij allerhande administratieve taken. Per 7 mei jl. is Tamira van Heerwaarden digitaal aangeschoven bij bestuursvergaderingen als notulist. In de komende weken en maanden is het dan de bedoeling dat ze ook andere taken van het secretariaat op zich gaat nemen, waaronder de mailbox. Vanavond en op de ALV volgende maand kan ze helaas nog niet aanwezig zijn, maar in het najaar is ze er wel om zich voor te stellen.

<sup>1</sup> <https://www.nedersport.org/>



## 4. Discussiepunt: toekomst van de sport

Door Marc wordt een korte inleiding gehouden over de brede zorg vanuit zowel de bondsorganisatie als de verenigingen over de toekomst van de sport. Hoe gaan we de toekomst in en hoe zien de verenigingen dat? Insteek van dit punt is om op te halen hoe verenigingen hier tegenaan kijken.

- G. Reijnders (HBC) geeft aan dat het een belangrijk punt is dat mensen tot op hoge leeftijd blijven beugelen. Maar de jeugd is moeilijk te binden en als vereniging is het belangrijk eigen leden te gebruiken en te houden. Hij geeft ook aan dat het zeldzaam is dat leden hun lidmaatschap opzeggen, maar dat nieuwe leden werven lastig is.
- T. Klerken (De Kuiters) geeft aan dat hier ook een rol is weggelegd voor de tijdelijke werkgroep die bezig is met een evaluatie van het Competitiereglement en Spelreglement. Zij merken dat het spel niet (meer) aantrekkelijk is om naar te kijken. Hierbij is het belangrijk om naar iedereen te luisteren door langs te gaan bij de verenigingen. Onderzoek wat de beugelsport nodig heeft om te overleven.
- J. van Bree (De Oude Glorie) geeft aan dat Heeze is gegroeid maar dat die groei niet uit de jeugd komt maar uit senioren. Hij zou als tip geven om ook als NBB meer aandacht te richten op 40- tot 70-jarigen. Er zijn bij hen ook veel competitiespelers die alleen recreatief komen spelen en niet in wedstrijdverband.
- M. Rietjens ('t Kloeëster) gaf aan dat intern in Ospel met andere regels wordt gespeeld dan de officiële spelregels. De huidige competitie is voor spelers veel te saai. En ook voor het publiek, die haken snel af.
- R. Geurts (De Flatsers): de huidige wensen passen niet bij de huidige regels. Richten op een nieuwe opzet in 2025.

## 5. Discussiepunt: procesinrichting competitiehervormingen

Door Marc wordt dit punt ingeleid. De verenigingen maken zich zorgen en hebben voorstellen gedaan (o.a. Melderslo en Meijel) om bepaalde punten uit de competitie te veranderen. Ook eerdere jaren zijn er verschillende aandachtspunten die terugkerende worden genoemd als het om de competitie gaat. Vanuit die insteek is het belangrijk om met elkaar te bespreken hoe we de competities vorm willen geven. Hoe kunnen we met elkaar in gesprek om hier handig en voeten aan te geven voor de toekomst?

Deze vraag is voorgelegd aan de verenigingen en de antwoorden gaat de bond gebruiken om een procesplan te maken.

- T. Klerken (De Kuiters) stelt voor om avonden te organiseren met personen die dit gaan overbrengen naar de verenigingen. De bond moet dit faciliteren met een rondje lange de verenigingen.
- J. Janssen (BC Meijel) is het eens met T. Klerken en geeft aan dat het belangrijk is dat er draagvlak gecreëerd wordt.



- G. Reijnders (HBC) geeft aan dat het belangrijk is om in dit proces ook ruimte te bieden voor weerwoord.

## 6. Vernieuwing visie - trajectvoorstel

Dit punt sluit aan op de vorige twee discussiepunten: om die toekomst goed in te kunnen gaan, zullen in de beugelwereld samen en eenduidig de schouders eronder moeten worden gezet. Het bestuur wil hiermee graag aan de gang, maar hierbij is dan wel de steun van de verenigingen nodig. Dat hoeft niet per se met handjes (maar die zijn meer dan welkom!), maar meedenken en feedback geven is onmisbaar. De stemming in de zaal is verdeeld, een deel van de vereniging is positief, een deel is nog wat afwachtend.

Het komend seizoen willen de bond hierover gesprekken gaan starten. Op de ALV van volgende maand zal hiervoor een opzet worden gepresenteerd. Onderstaande planning is tijdens de vergadering op hoofdlijnen medegedeeld, met de toevoeging dat die gedetailleerder is het verslag zou worden opgenomen (bij dezen).

### Planning

- |                              |  |
|------------------------------|--|
| • ALV voorjaar '24           | Groen licht voor project               |
| • Zomer '24                  | Inrichten proces                       |
| • Najaar '24 en voorjaar '25 | Input ophalen en gesprekken voeren     |
| • Voorjaar '25               | Visie presenteren                      |
| • 2025 en verder             | Beleid voor de komende jaren uitwerken |

### Rol/betrokkenheid verenigingen

- Meedenken
- Bijdrage aan in kaart brengen uitdagingen bij de verenigingen

## 7. ALV

Voorafgaand aan dit Voorzittersoverleg is de agenda voor de Algemene Ledenvergadering van 10 juni 2024 rondgestuurd, samen met het grootste deel van de vergaderstukken.

Bij dit agendapunt is er ruimte voor vragen of opmerkingen over deze zaken, maar er zijn geen vragen vanuit de zaal.

## 8. Rondvraag

Geen van de aanwezigen maakt gebruik van de rondvraag.

## 9. Sluiting

Marc sluit de vergadering om 21.45 uur en bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng en Beugelclub Stramproy voor haar gastvrijheid.